

vraiment exemplaire et exempt de toute plainte ou reproche motivés.

8.—Soumis un rapport du Contrôleur et Auditeur de la Cité, soumettant certaines suggestions pour des amendements à la charte concernant l'organisation financière de la Ville.

Résolu: D'approuver ledit rapport, et de le transmettre au Comité de Législation avec prière de faire insérer dans les amendement à la charte.

Ajournement.

L. N. SENECA,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 9 novembre 1911, p.m.

Les mêmes présents.

1.—L'Agent des Achats et des Ventes se présente devant le Bureau au sujet de la plainte de M. R. Brunet, concernant la fourniture de pierre à trottoir et à passerelles, et déclare qu'il a acheté de la pierre bleue, demandée par le Département de la Voirie, et que M. Brunet n'avait pas de cette pierre, et qu'il a acheté de la New York Blue Stone, suivant résolution du Conseil de Ville.

Résolu: De prier l'Ingénieur en Chef de faire rapport sur le mérite respectif de la pierre Danforth et de la New York Blue Stone, pour les différents usages auxquels elles sont destinées.

2.—Le dossier dans l'affaire de l'agrandissement de la Gare Windsor est remis à l'Ingénieur en Chef pour rapport.

3.—Il est

Résolu: De prier l'Ingénieur en Chef de faire rapport sur la question de savoir si le Bureau des Commissaires a le pouvoir de recommander au Conseil de nommer des experts du dehors pour prendre connaissance de tout le plant de la Montreal Water & Power Co. et déclarer si dans les conditions actuelles, cette compagnie est en mesure de remplir les conditions des divers contrats qu'elle a avec les différents quartiers qu'elle dessert.

4.—Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, transmettant une lettre de la Compagnie des Auvants des Marchands au sujet des nouvelles valves pour borne-fontaines.

Résolu: D'informer le Chef du Département des Incendies que ce que le Bureau désire savoir, c'est le prix qui sera chargé pour 100 valves, le prix pour 250 et le prix pour 1,000 et dans le cas où la Ville serait satisfaite des essais et déciderait de généraliser l'usage de ces valves, quel prix serait chargé pour 1,000 valves.

Son Honneur le Maire prend son siège.

5.—Le Bureau étant informé que le tunnel du Boulevard St-Laurent est maintenant ouvert au trafic, il est

Résolu: De prier le Département en Loi de faire rapport, 10. si les travaux de ce tunnel ont été approuvés et acceptés par le comité qui avait été nommé par la ci-devant ville St-Louis pour surveiller ces travaux; 20. si l'ingénieur des travaux a fait son rapport; 30. si la Cité peut maintenant ouvrir au public ce tunnel; 40. si les obligations du contrat intervenu entre la ci-devant ville St-Louis et le contracteur Duquette ont été remplies; 50. si les quotes-parts à payer par certaines compagnies et parties intéressées ont été payées; 60. quelles procédures il y aura à suivre pour terminer la chose.

6.—Soumise une communication de la Commission des Services Electriques, transmettant certaines factures approuvées par ladite Commission.

Pour différents articles de bureau, papeterie, etc.

Résolu: D'autoriser le paiement desdits comptes.

7.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef recommandant de permettre à la Compagnie Goodwins Limited d'ériger un certain nombre de poteaux sur le bord du trottoir en face de sa propriété ayant front sur la rue Ste-Catherine, la rue Université et l'Avenue Union, tel que montré sur le plan produit avec la requête de ladite compagnie.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant d'accorder ladite permission sujette aux conditions mentionnées dans le rapport de l'Ingénieur en Chef.

8.—Soumis un rapport du Chef de Police, recommandant le paiement d'un compte au montant de \$5.00 au doc-

fied complaint shall have been made and no reproach shall have been deserved.

8.—Submitted a report from the City Comptroller, submitting certain amendments to the City Charter in connection with the financial administration of the City.

Resolved: To concur in said report and to refer the same to the Legislation Committee with a request that the said amendments be inserted in the Bill to be submitted by the City.

Adjourned.

L. N. SENECA,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 9th November 1911, p.m.

Present: The same members as above.

1.—The Purchasing and Sales Agent appeared before the Board in connection with the complaint made by Mr. R. Brunet concerning the supply of stone for sidewalks and crossings and stated that he had purchased blue-stone, at the request of the Road Department, and that Mr. Brunet had no such stone, and that he had purchased New York Blue Stone, as per resolution of Council.

Resolved: That the Chief Engineer be requested to report on the suitability of Danforth stone and N. Y. blue-stone for the different purposes for which the same are intended to be used.

2.—The documents "re" enlargement of Windsor Station were referred to the Chief Engineer for a report.

3.—Resolved: That the Chief Engineer be requested to report as to whether the Commissioners have the power to recommend to Council the appointment of outside experts to appraise the whole of the plant of the M. W. & P. Co., and to state whether, under the existing conditions, the said Company is in position to comply with the provisions of the various contracts which it has passed with the different wards supplied by its aqueduct.

4.—Submitted a report from the Chief of the Fire Department, transmitting a letter from the Merchants Awning Co., anent the new valves for hydrants.

Resolved: To inform the Chief of the Fire Department, that what the Board desire to know, is the price which will be charged for 100 valves, the price for 250 and the price for 1000, and in the event of the City being satisfied with the tests and deciding to generalize the use of such valves, what price would be charged per 1000 valves.

His Worship the Mayor entered the Board room and took his seat.

5.—The Board having been informed that the St. Lawrence Boulevard Tunnel is now open to traffic, it was

Resolved: That the Law Department be requested to inform the Board, 10. whether the works in connection with said tunnel have been approved and accepted by the Committee appointed by the former Town of St. Louis to supervise said works; 20. whether the engineer who superintended said works has made his report; 30. whether the City may now open the tunnel to the public; 40. whether the conditions stipulated in the agreement entered into between the former Town of St. Louis and Mr. Duquette, contractor, have been complied with; 50. whether the amounts exigible from certain companies and interested parties as their share of the cost of said tunnel have been paid; 60. what remains to be done to bring the matter to a final issue.

6.—Submitted a communication from the Electrical Commission, transmitting certain accounts, approved by said Commission, for office supplies, stationery, etc.

Resolved: To authorize the payment of said accounts.

7.—Submitted a report from the Chief Engineer, recommending that the Goodwins Co. Ltd., be allowed to erect a certain number of poles along the sidewalk, opposite its property fronting on St. Catherine and University Sts., and Union Ave., as shown on the plan submitted with the petition of the said Company.

Resolved: To report to Council, recommending that the permission asked for by the said Company be granted on the conditions mentioned in the Chief Engineer's report.

8.—Submitted a report from the Chief of Police, recommending the payment of an account, to the amount of \$5,